
 
13-6-2019 
 
Vragen van de raad voor in de vergadering van 18-6-2019 
 
In uw Coalitieakkoord, afgesproken op 12-4-2019 geeft u aan: 
 
 “ We brengen eerst de basis op orde! We werken voortvarend 
achterstanden weg met betrekking tot de infrastructuur en het groen 
in de openbare ruimte”. 
 
Nu heeft RijswijksBelang op 11-6-2019 via meldpunt openbare ruimte 
een melding gemaakt over een achterstand met betrekking  op het  
groen in de openbare ruimte.  
 
Bij de melding ook foto’s toegevoegd. 
 
Heel netjes ontvingen wij binnen 1 dag ( op 12-6-2019) een reactie 
daar op. 
 
In citeer: 
 
“ Bedankt voor uw melding 
Op dit moment kunnen wij niet aan de beeldkwaliteit voldoen daar 
wij begrensd zijn in onze middelen/inzet”. 
 
Het is in tegenstrijd met wat u in uw coalitieakkoord heeft 
afgesproken. 
 



Graag hier een reactie op.  
 
Punt 2: 
 
Buiten deze melding is onze fractie van mening dat Rijswijk er in het 
algemeen  verpaupert bij ligt. 
 
De klachten die onze fractie ontvangen zijn explosief toegenomen. 
 
Het onkruid groeit op, over en uit de stoepen op dit moment. 
 
Het aanzicht is bedroevend slecht te noemen. 
 
Hoofdwegen o.a.Beatrix laan, Generaal Spoorlaan,  Volmerlaan 
wegen die een visite kaartje horen te zijn, liggen er verpaupert bij.  
 
Er zit in onze ogen een verschil tussen natuurlijke begroeiing en 
onverzorgd uit de kluiten gewassen onkruid. 
 
Graag uw reactie hierop. 
 
Bijlage : uw Afspraak in het coalitie akkoord en meldingen openbare 
ruimte / impressie van Rijswijk 
 
 
 
 
 



 
 
 



 
 

 



 
 
 



 
 
 



 
 
 



 
 
 



 
 
 

 



RijswijksBelang 
 
Marc Weterings 
 
 
 
 


